

Vilabertran Festa Major, amb poma de "relleno" Un antic costum gastronòmic que torna

Novament, Vilabertran es prepara per a celebrar la seva Festa Major, que tindrà lloc dissabte, diumenge i dilluns en el marc de l'antiga Plaça de Pi i Margall, i amb un variat programa d'activitats.

Dissabte serà l'orquestra d'Andreu Castel, qui amenitzarà el ball, i diumenge hi haurà l'actuació dels conjunts "Rivers" i "Pícolo", així com també la del cantant "camp" Jorge Sepúlveda. Ultra això, hi haurà audicions de sardanes tots el dies.

LA POMA DE "RELLENO"

Aquest any, i amb el desig de revitalitzar vells costums, l'organització de la festa treurà al carrer —a la plaça, més ben dit— la poma de "relleno", un dels postres més tipics de Vilabertran, que era el "plat fort", per dir-ho així, d'aquesta festa major, en temps un xic llunyans.

Cal dir, d'altra banda, que hi haurà servei de bar en el lloc abans esmentat de la Plaça Pi i Margall, durant tots els dies, on hom podrà adquirir pomes de "relleno", "relleno" fet a base de carn de porc i de vedella.

Amb aquesta "novetat" gastronòmica, i per raó del seu veïnatge amb Figueres, estem segurs que Vilabertran gaudirà d'una Festa Major molt animada.

J. O. L.

Noticiario Palafrugellense

El tema de la posible colaboración o no de los distintos grupos políticos con el Ayuntamiento sigue siendo noticia y así podemos decirles que en estos momentos el PSC-C y el PSUC parecen estar dispuestos a colaborar en la tarea municipal, mientras el PSC-R y tras una votación de quienes forman la plataforma local, han considerado más positiva su vinculación con la administración. Veremos en qué termina todo.

Los carrossaires están contentos y con razón ya que está a punto de conseguirse lo que tanto se ha deseado y que puede resultar el remedio idóneo para las Fiestas de Primavera: la autonomía de la Comisión de Festejos con relación al Ayuntamiento. Autonomía extensiva al desarrollo de los actos y festejos y al control económico de los mismos. La Administración se limitaría a estar de cajera financiando con el propio dinero del pueblo unos festejos en los que participa todo el pueblo. Y no para ahí la cosa ya que inclusive las esferas municipales están dispuestas a abonar lo que cueste la construcción de los famosos locales cara a albergar a carros y carrossaires.

La policía municipal de Palafrugell, que se va ampliando día a día a

expensas del ciudadano, está realmente muy desprestigiada, desprecio que le viene de épocas muy recientes y en las que se quería imponer el orden circulatorio a golpe de talonario. Ha habido verdaderos excesos en este campo, hasta el punto que hace unos días y a tenor de un comentario en un colega barcelonés recibimos las felicitaciones de varios de sus componentes, lo que no resulta desde luego normal.

Nos explicaremos: hay dos clases de guardias municipales en la villa. Los que saben a ciencia cierta para lo que están, a saber servir al ciudadano, guiarle e inclusive corregirle con buenos modos, y los caza-multas que además de percibir un sueldo superior a sus compañeros por el ingrato trabajo no tienen otra cosa que hacer que molestar al prójimo. Estos últimos son los que desprestigian a todos sus compañeros y los que motivan esta nota. Porque en Palafrugell tenemos nuestra propia policía motorizada, tres magníficas y caras motos que no paran de dar vueltas a la caza del incauto. Lo que no resulta fácil de mantener para los poco más de 14.000 ciudadanos que formamos el censo.

Xavier Amir

Moviment fronterer, durant el mes de juliol, a La Jonquera i Portbou

Durant el proppassat mes de juliol, un total de 2.047.621 estrangers entraren a Espanya per La Jonquera i Portbou, la qual cosa suposa un augment de 269.182 persones en relació amb el mateix mes de l'any passat. En canvi, el nombre d'espanyols entrats sofri una disminució de 1.1959.

Quant a sortides, cal dir que 148.107 espanyols traspassen la frontera per La Jonquera i Portbou,

xifra que comparada amb la de juliol del 1976 representa un augment de 8.127 persones, sumant un total de 1.448.375 estrangers, és a dir, 85.608 més que el juliol de l'any passat, sortits.

El moviment de cotxes registrat a La Jonquera i Portbou, tant d'entrada com de sortida, en el transcurs de l'esmentat mes, fou de 1.038.381.

9Pais

Telèfon
50 57 63

